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To: )IESED @minvws.ni;IESE)IEXEZ @minvws ni]
From: ) (IRF/VWS)

Sent: Wed 12/2/2020 7:04:32 PM

Subject: FW: Vaccinstrategie

Received: Wed 12/2/2020 7:04:33 PM

Ter info. Nuttig om in onze bijpraten ook bij )stil te staan (zijn we door alle hectiek niet aan toegekomen.

van:[EES (RF/vws)
Verzonden: woensdag 2 december 2020 20:03

Aan:CEE)EEEc minvws n>
Onderwerp: RE: Vaccinstrategie

vo EEE
Dank voorje snelle reactie! Ik zal zo specifiek mogelijk proberen te zijn:

(1) Het belangrijkste is dat ik informatie wil ophalen. De sessies voorzagen daarin, maar dat kan wat mij betreft ook op een

andere manier. Die informatiebehoefte op dit moment is:
-  Welke voorbereidingen worden getroffen om grootschalig te gaan vaccineren gegeven de snelle vaccin-levering?
- Komen er bijvoorbeeld XL-vaccinatielocaties en andere voorbereidingen naar voorbeeld van de snelle uitrol in Duitsland

en Engeland?
- Wanneer zou die infrastructuur gereed kunnen zijn voor een massale uitrol?

(2) Aanbieden van hulp: ik constateerde in de sessie dat mensen graag willen helpen. En als je partijen meeneemt kan er beter

worden meegedacht over waar wel en geen behoefte is. Toen verslag deed van de sessie over de vaccinstrategie merkte ik

dat er enge scepsis was. Dus de enige hulp die ik kan bieden is het meegeven dat het helpt om departementen en andere

partijen mee te nemen.

(3) Met mijn persoonlijke meningen zal ik je niet lastig vallen! Misschien goed om te benadrukken dat de informatiebehoefte

over het gevoerde en voorgenomen beleid niet voortkomt uit een persoonlijke belangstelling (die er op zich zeker is), maar
de verantwoordelijkheid van MINFIN. Het gaat om een vitaal onderdeel van het overheidsbeleid waar veel geld mee

gemoeid is, en waar een goede uitvoering grote positieve effecten heeft.

Ik neem aan dat je vanavond (en morgenavond) in de weer bent met de begrotingsbehandeling. Sterkte in ieder geval, en weet

dat je niet alleen bent. Ook op FIN zijn we daar met een aantal collega’s op onze manier mee bezig....

Groet,

var:IEE) EEE v1

Verzonden: woensdag 2 december 2020 19:21

Aan:[IEEE (rr/vws) JERE @minfin.nl>
Onderwerp: RE: Vaccinstrategie

Ha ERS

Door je mail heen kan ik diverse verzoeken lezen, je zou me helpen als je heel specifiek aangeeft wat je wilt.

- Wil je informatie ophalen?
- Wil je hulp aanbieden
- Heb je een mening?

Ik zit hier de hele avond en nacht nog, dus ik verneem het graag.

Groetjes, JEXEN

var: IEEE) (v/v) JERE iin
Verzonden: woensdag 2 december 2020 19:18

Aan:INCE) minvws.nl>

Onderwerp: Vaccinstrategie

Zoals ik vorige week aangaf bij zowel bij de sessie over de teststrategie als de vaccinstrategie, vind ik heel goed dat jullie de

departementen op deze manier meenemen in alles wat jullie doen op deze twee vitale onderdelen van het beleid.

Bij de sessie over de teststrategie heb ik vorige week gevraagd of de strategie er op is gericht dat de infrastructuur gereed is op
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het moment dat de vaccins in grote aantallen aanwezig zijn en deze ook op grote schaal kunnen worden uitgerold. Daarop werd

toen bevestigd dat dit het geval is. Dat vond ik toen goed nieuws, maar het is vervolgens zaak dat die strategie in de praktijk
vorm krijgt. Het lijkt me belangrijk dat departementen daarin worden meegenomen (zonder uiteraard daar de uitvoerders van

strategie voor de voeten worden gelopen). Ook omdat er van alle kanten assistentie wordt aangeboden.

De signalen in de media dat de voorbereidingen rondom de uitrol van de Covid-vaccins nog niet echt op gang komen kunnen

twee dingen betekenen:
- de voorbereidingen moeten nog echt op gang komen, en dan is de vraag wat er nodig is om hier verandering in aan te

brengen,
- eris behoefte aan een betere communicatie

Het lijkt me daarom nuttig voor de vaccinstrategie, net als bij de teststrategie, nog een vervolgsessie te hebben. In de

tussentijd zou het ons helpen als we een beter beeld zouden kunnen krijgen van waar de uitvoering van de strategie staat:

-  Welke voorbereidingen worden getroffen om grootschalig te gaan vaccineren gegeven de snelle vaccin-levering? Komen
er XL-vaccinatielocaties en andere voorbereidingen naar voorbeeld van de snelle uitrol in Duitsland en Engeland?
Wanneer zou die infrastructuur gereed kunnen zijn.

Ik begrijp dat het RIVM een stuk zal opstellen voor in het Catshuis hoe de maatregelen, testen en vaccineren op elkaar aan

zouden moeten sluiten. En dat hieraan voorafgaand geen stuk wordt gedeeld. Een (begin van) een antwoord zou echter

behulpzaam zijn voor de voorbereiding van onze minister


